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El tècnic de la Selecció Catalana sub 19 femenina de futbol sala afronta les Fases

Prèvies dels Campionats d’Espanya amb la il·lusió i el repte de repetir la gesta de la

temporada passada, ser campiones d’Espanya.

Repetir la gesta. El responsable i secretari tècnic de l’Àrea Esportiva i de Seleccions

Catalanes de Futbol Sala, i seleccionador de la Selecció Catalana sub 19 femenina de

futbol sala, Jordi Gay, conduirà per segon any consecutiu a la Selecció Catalana sub

19 femenina de futbol sala. Aquest any té el difícil repte de sumar, per tercera

vegada seguida, el Campionat d’Espanya. Abans però, haurà d’aconseguir el bitllet a

les Fases Prèvies dels Campionats d’Espanya de Seleccions Autonòmiques que

se celebraran del 27 al 29 de desembre de 2019 a Malgrat de Mar, i on s’hauran

d’enfrontar davant d'Andalusia i de Navarra.



Després de revalidar el Campionat d’Espanya la temporada anterior, com

afrontes aquestes Fases Prèvies dels Campionats d’Espanya de Seleccions

Autonòmiques?

Amb la motivació i la il·lusió com si fos el primer Campionat d’Espanya que participo.

Viure’ls com a seleccionador sempre és especial, amb la responsabilitat que significa

per Catalunya. L’experiència sempre és important per afrontar aquest repte, tot i que

cada any s’aprenen coses noves de les diferents generacions que van passant per les

Seleccions Catalanes.

Es ve de guanyar el Campionat d’Espanya femení sub 21, sub 20 i ara es

competeix amb la sub 19. L’objectiu és guanyar el Campionat d’Espanya per

tercer any consecutiu?

L’objectiu principal sempre és el de treballar i competir des del primer dia que vam

començar a entrenar. Les fases prèvies dels Campionats d’Espanya de futbol sala és

una data que sempre fixem al calendari només començar la temporada, i ja la tenim



aquí. Per això, intentem tenir les coses clares i amb la responsabilitat de portar el nom

de Catalunya a la nostra samarreta. I sí, venim de guanyar els dos últims Campionats

d’Espanya, tot i que en aquells casos era sub 21 i sub 20. Tot i això, sabem la dificultat

que és guanyar un campionat, i aquests dos últims vam venir gràcies al treball de

moltes temporades anteriors.

Per això ens hem preparat nosaltres, per a poder arribar a la fase prèvia amb la

tranquil·litat que nosaltres ho hem donat tot. Després pot passar qualsevol cosa,

sabem que és un esport que no sempre es pot guanyar, però està clar que l’objectiu és

passar a la fase final i estem preparats per això.

Sou la Selecció a batre. Això suposa més pressió per a la Selecció Catalana o es

converteix en una motivació?

Estem preparats per a superar aquesta fase prèvia dels Campionats d’Espanya. Som

Catalunya, sabem qui som i d’on venim, i per això hem treballat des del mes d’octubre.

No ens amagarem i anem a Malgrat de Mar amb ambició, saben de la immensa

dificultat que se’ns presenta, amb rivals d’un gran nivell que segur que ens posaran les

coses molt difícils. Tot i això, per a nosaltres és una gran motivació i més, jugant amb la

nostra gent.



La Selecció Catalana sub 19 femenina arriba a les Fases Prèvies dels

Campionats d’Espanya després de realitzar 8 sessions d’entrenament i 3

partits amistosos, amb un empat i dues derrotes. Com valores aquesta

preparació fins a arribar a Malgrat de Mar?

Com ja he dit, ens ho hem deixat tot durant la preparació. La clau de l’èxit és el treball i

l’esforç que fem per arribar amb les millors condicions, és a dir, el sacrifici previ al

Campionat. I penso que fins aquest punt, la feina realitzada és molt bona. Els resultats

dels partits amistosos no deixen de ser un número, ens fixem més en els conceptes

adquirits, en jugades d’estratègia, fonaments defensius, d’atac... i crec que les

jugadores entenen la idea de joc que plantegem. Això dona molta tranquil·litat a les

jugadores, sobretot en els moments dolents, saber i tenir interioritzat el joc de la

Selecció Catalana és molt important.

I el 22 i 23 de desembre es viuran les Jornades de Convivència a Berga. Quina

rellevància tenen aquestes Jornades per a la preparació del combinat català?



És un honor per a nosaltres poder tornar a realitzar les Jornades de Convivència. És

una iniciativa espectacular per a tota l’expedició de les Seleccions Catalanes de futbol

sala, des del primer a l’últim. Poder conviure més de 24 hores tots junts poc abans de

disputar la fase prèvia és la millor simulació possible de cara al Campionat. Es treballa

molt pel que fa el joc de pista, s’acaben d’ajustar els detalls que queden i es potencien

les nostres virtuts. Però a part de tot això, es milloren les relacions entre tota

l’expedició, es conviu dins l’hotel i es fixen unes normatives que les jugadores tindran

quan arribin els Campionats d’Espanya.

Quins són els aspectes que queden per treballar a 1 setmana de debutar?

Sempre hi ha coses que es poden millorar i treballar en qualsevol equip. Un tècnic

sempre té la sensació que queden coses per a treballar. Al final, només tenim unes 10

sessions per a poder preparar-nos i intentem treballar perquè les jugadores tinguin clar

totes les situacions de joc. En aquestes Jornades però acabem de perfeccionar

l’estratègia, treballem la situació especial de portera-jugadora i acabem de

confeccionar i treballar la nostra idea de joc.



Quins són els punts forts de Catalunya?

Les jugadores encara han de tenir més clar la nostra idea de joc, hi ha detalls del

sistema que les jugadores han de tenir adquirits per a poder arribar al partit amb més

confiança. Ens hem de conèixer més, és veritat que hi ha jugadores que ja han disputat

Campionats, però d’altres debuten en una fase prèvia i només els donarà tranquil·litat

el fet de tenir clar la idea de joc. I per això les Jornades de Convivència, pocs dies abans

de competir, són tan importants. Les noies tenen ganes d’aprendre i de seguir creixent,

i això és el que en definitiva, ha fet créixer el futbol sala femení arreu del territori

català en els últims anys. Un cop tinguem aquesta seguretat, sens dubte, és la nostra

millor arma.

Andalusia i Navarra seran les rivals de Catalunya sub 19 femenina de futbol

sala a la Fase Prèvia dels Campionats d’Espanya de Seleccions Autonòmiques.

Què n’opina d’aquests dos conjunts?

Debutem amb Andalusia, i ja és una final. A més, el primer partit sempre és el més



complicat on s’ha de controlar i gestionar les emocions i els nervis. Són una generació

d’un gran nivell. La Selecció Andalusa sub 17 va guanyar el Campionat d’Espanya la

temporada anterior i serà un rival molt dur. Per tant, haurem de fer un gran partit per

guanyar-les i per això ens hem preparat. Tenim clar l’enfrontament que hem de fer,

tenim la idea al cap i això és el que intentarem fer. Sobre Navarra tenim menys

referències, però de ben segur que serà un rival digne i que ens plantejarà un partit

complicat.

I per acabar, un pronòstic del paper de la Selecció Catalana sub 19 femenina de

futbol sala a la Fase Prèvia dels Campionats d’Espanya de Seleccions

Autonòmiques?

Tenim moltíssimes ganes que arribi el dissabte 28 de desembre a les 12.30 hores. Ho

tenim tots gravat al cap, un únic objectiu i un únic pensament. L’objectiu és competir,

però òbviament a tothom agrada guanyar i aquesta és la intenció. Per això hem

treballat, per a poder, primer de tot, aconseguir el bitllet per a la fase final dels

Campionats d’Espanya i, després, intentar guanyar.



Per tal de poder seguir els resultats dels partits, així com les notícies relacionades amb

aquesta fase prèvia, està disponible un apartat específic a la pàgina web de la

Federació Catalana de Futbol al qual es pot accedir a través del bàner situat a la

portada de futbol sala del portal web, o bé, fent clic aquí.

 

http://fcf.cat/campionat-fs-fem

